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To:

TeCc: @minvws.nl'[DCC@minvws.nl]
From: Beleid-covid

Sent: Wed 3/25/2020 8:48:55 AM

Subject: RE: Vraag over nieuwe maatregelen COVID-19 en impact Luchtvaart

Received: Wed 3/25/2020 8:48:55 AM

Ik heb het doorgezet naar de inhoudelijke medewerkers om mee aan de slag te gaan. We doen ons best het zo snel

mogelijk te behandelen.

Met hartelijke groet,

RIVM Clb

Landelijke Codrdinatie Infectieziektebestrijding
Postbus 1

3720 BA Bilthoven

M +31€ 5.1.2e

E 2e @rivm.nl

ror:IESE(oc)CEE¢ vs
Sent: dinsdag 24 maart 2020 18:13

Tol JIE erivm.nl>

Cc: @minvws.nl' <DCC@minvws.nl>

Subject: Vraag over nieuwe maatregelen COVID-19 en impact Luchtvaart

Beste collega’s,

Het ministerie van IenW heeft aan VWS vragen gesteld n.a.v. de nieuwe maatregelen van het kabinet.

Voor de luchtvaartsector is het moeilijk/ lukt het niet om invulling te geven zan de richtlijn van de 1,5 meter. IenW ontvangt
berichten over zorgen bij het cabinepersoneel, maar ook van reizigers in hoeverre veilige luchtvaart mogelijk is. Op dit moment

is er geen restrictie in het aantal passagiers in een toestel. Naast de zorgen worden ook vragen verwacht vanuit de vakbonden

en kamer.

= Welk gezondsheidskundig advies kan gegeven t.a.v. veilige luchtvaart/ vliegen en op welke manier is verantwoord

vliegen mogelijk?

Alvast bedankt voor de terugkoppeling.
Mocht dit nog vragen oproepen, verneem ik dat graag.

Met vriendelijke groet,

+31 2 on |


